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Referat 
 
- af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 

  
Deltagere: Steen Købsted, Rene Holst Sørensen, Marijanne 

Danielsen, Lene Knudsen, Tina Buus, Morten Kruse og 
Marita Jeppesen 

 
Afbud:  

 
Gæst:  
 
Mødested:   Store Tingbakke 31 
 
Mødetid: Mandag den 08.04.2024 kl. 18.00 

 
Referent:                   René Holst Sørensen 
 
  

                          Dagsorden  
 

 
  

1. Godkendelse af dagsorden. 
 Godkendt. 

   
2. Velkommen til bestyrelsen. 

 Steen bød velkommen til Tina og Marita. 
 

3. Gennemgang af referat fra sidste møde. 
 Intet at bemærke. 

 
4. Orientering af formand. 

 Aalborg kommune har givet tilladelse til at vi får solceller på 
fælleshuset, de kommer op i uge 17 eller 18. 
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 Der kommer en hængelås på de store låger i affaldsgården og en 

smæklås med en vrider på bagsiden af de små døre. 
 Morten foreslog, at der kommen en reol op til ”to good to go”, da 

bordet tit er for lille. Vi venter og ser, hvad der sker fremadrettet. 
 Der er bestilt IPads Det til Tina og Marijanne. 
 Der kommer en landmåler, så vi kan finde ud af, hvor langt ”vores” 

jord går ud mod Tingvej oppe ved ”Skraldebakken”. 
 Det første stykke af Store Tingbakke er ikke vores, og Aalborg 

kommune skal holde det. Men vi gør det – men skal vi blive ved med 
det? Der var et flertal i bestyrelsen om at vi fortsætter. 

 Der er bestilt telt og service til grisefesten ved Vodskov 
Festudlejning, da Tommy Telt er dyr i år. Afd. 11 deltager i 
grisefesten i år. 

 

5.  Konstituering af bestyrelsen. 
 Næstformand: René Holst Sørensen 
 Referent: René Holst Sørensen 

 Medlemmer af Repræsentantskabet: 
 Steen Købsted. 
 Tina Buus. 
 René Holst Sørensen. 

 
6. Evaluering af beboermødet. 

 Det var for langt, da debatterne fik lov at køre for længe. 
 

7. Emner til næste møde. 
 Ladestandere. 

 Eventuelt flere. 
 Eventuelt bøde, hvis man holder der uden af lade. 

 
8. Eventuelt (herunder dato for næste møde) 

 Lene: Ved det forrige beboermøde var der tale om, at man kunne 
lægge nogle ”midlertidige” vejbump ud – Er man kommet videre med 
det?  

 Næste møde den 14.05.2024 kl. 19.00 
 
 
 
    
   
   


